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Zapytanie 

Szanowna Pani Prezydent,
W okresie kampanii wyborczej, kiedy ubiegała się pani o urząd prezydenta miasta Gliwice, złożyła
Pani kilkadziesiąt obietnic – jako radni utrzymujący stałą więź z mieszkańcami często jesteśmy
przez nich pytani o pani wiarygodność i realizację pani programu wyborczego. Jedną z złożonych
przez  panią  obietnic  jest:  „Będziemy  rekompensować  utracone  korzyści. Na  czas  trwania
remontów,  wprowadzimy  ulgi  dla  dzierżawców  miejskich  lokali  użytkowych,  tak  by
zrekompensować im utracone przychody z powodu niedogodności.”

W związku ze złożoną obietnicą zwracamy się z prośbą o informację:

1. Na jakim etapie jest realizacja tej obietnicy?
2. W jaki sposób można ubiegać się o rekompensatę utraconych korzyści (z pominięciem drogi
sądowej)?
3.  Czy  zostały  wprowadzone  ulgi  dla  dzierżawców  lokali  użytkowych?  Ilu  dzierżawców
skorzystało, jak wysoka jest ulga?  

Prosimy o precyzyjne i wyczerpujące udzielenie odpowiedzi na nasze pytania z uwzględnieniem
okresu Pani urzędowania. 
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